

THE WOOLLY

SIMPLY DELICIOUS



@twinlakesfrance23



@twin_lakes_france

[eng]

Follow us on Social media to keep up to date with our restaurant, events and important information

ENTRÉE

Onion rings (v)	5.00
Chicken Wings (7) <i>Served with BBQ sauce</i>	8.00
Chicken Strips <i>Served with garlic mayonnaise</i>	7.00
Fish Nuggets (v) <i>Served with tarter sauce</i>	7.00
Chips (v)	4.00
Potato Wedges (v)	4.00

Fish & Chips (v) 16.50

Indulge in our celebrated Fish and Chips, a dish that has earned its fame through every crispy, golden bite. At the heart of this beloved classic is our homemade beer-battered fish, carefully prepared to achieve the perfect balance of flavours. Served with a side of chips, mushy peas and our tangy tartar sauce.

FROM THE FRYER

Jumbo Battered Sausage & Chips 12.00

Chicken Burger & Chips 14.50

The ultimate comfort food with our crispy chicken burger. Featuring succulent crispy chicken nestled in a soft, fluffy bread bun. Accompanied by a fresh, crisp salad and a rich, creamy garlic mayonnaise sauce. Served alongside a generous portion of golden, crispy chips.

Chicken Strips & Chips 10.00

The Woolly's Sharing Basket 15.00

Enjoy our Sharing Basket, a delightful medley of crispy chicken strips, golden fish nuggets, potato wedges and delicious onion rings. Perfect for group snacking or as a meal for one!

DIRTY fries

A large bowl of fries or potato wedges loaded with some delicious toppings

Chilli & Cheese	10.00
Chips Anglaise - Cheese & Gravy (v)	10.00

FROM THE GRILL

Entrecote Steak 21.00

Succulent entrecôte steak, expertly grilled to your preferred taste, accompanied by chips, salad & onion rings.

+ Rochfort Sauce 2.00

+ Garlic Butter 2.00

Classic Burger 15.00

Indulge in our 150g Angus burger, nestled within a toasted brioche bun, complemented by a crisp, fresh salad and our signature burger sauce, coleslaw & chips.

Bacon & Cheese Burger 18.50

Enjoy in a 150g Angus beef burger, layered with crispy bacon, melted cheese & our signature burger sauce, all nestled within a toasted brioche bun. Served with onion rings, coleslaw & chips.

Pulled Pork Burger 15.50

Indulge in our mouthwatering BBQ Pulled Pork Burger, featuring tender, slow-cooked pork drenched in smoky barbecue sauce, nestled in a soft bun. Served with crispy chips and a refreshing side of creamy coleslaw.

Halloumi Burger (v) 14.50

Savor our delicious Halloumi Burger, featuring grilled halloumi cheese, fresh salad, and garlic sauce, served with chips and coleslaw for a delightful vegetarian treat.

Chicken Wings (8) & Chips 14.00

Served with blue cheese sauce

FROM AROUND THE WORLD

The Woolly's Chicken Tikka Masala 16.00

Enjoy the Woolly's Special Chicken Curry inspired by our favourite Indian cuisine, a blend of tender chicken and aromatic spices. Choose between chips or rice.

Vegan Thai Curry (V) 16.00

Delight in our aromatic Thai Vegan Curry, brimming with fresh vegetables in a rich sauce and spices for an irresistible, flavorful experience.

Chilli Con Carne 15.50

Our hearty Chilli Con Carne, perfectly complemented with fluffy rice, crispy tortilla chips, and a dollop of smooth crème fraiche. A delightful blend of flavours and textures to satisfy your taste buds.

(v) vegetarian

FOOD ALLERGY?

No problem!

Please make us aware of your allergy and ask us for our allergy menu



THE WOOLLY

TOUT SIMPLEMENT DÉLICIEUX

[fr]



@twinlakesfrance23



@twin_lakes_france

Suivez-nous sur les réseaux sociaux pour rester informé de notre restaurant, de nos événements et des informations importantes

ENTRÉE

Onion Rings (v)	5.00
Wings De Poulet (7) <i>Servi avec sauce BBQ</i>	8.00
Lanières de Poulet <i>Servi avec mayonnaise à l'ail</i>	7.00
Nuggets de Poisson (v) <i>Servi avec sauce tartar</i>	7.00
Frites (v)	4.00
Potatoes (v)	4.00

Fish & Chips (v) 16.50

Savourez notre célèbre Fish and Chips, un plat qui a gagné sa réputation à chaque bouchée croustillante et dorée. Au cœur de ce classique bien-aimé se trouve notre poisson maison battu à la bière, soigneusement préparé pour obtenir un équilibre parfait des saveurs. Servi avec des frites, une purée de pois et notre sauce tartare piquante.

DE LA FRITEUSE

Saucisses Panées et Frites 12.00

Burger au Poulet et Frites 14.50

Offrez-vous la nourriture réconfortante ultime avec notre burger au poulet croustillant. Avec un succulent poulet croustillant niché dans un petit pain moelleux. Accompagné d'une salade fraîche et croquante et d'une sauce mayonnaise à l'ail riche et crémeuse. Servi avec une généreuse portion de chips dorées et croustillantes.

Lanières de Poulet et Frites 10.00

The Woolly Panier de partage 15.00

Profitez de notre panier à partager, un délicieux mélange de lanières de poulet croustillantes, de nuggets de poisson doré, potatoes et de délicieuses onion rings. Parfait pour une collation en groupe ou comme repas individuel!

Dirty Fries

Un grand bol de frites ou potatoes chargé de délicieux garnitures

Chilli & Fromage 10.00

Chips Anglaise - Fromage & Sauce (v) 10.00

DU GRIL

Entrecôte 21.00
Succulente entrecôte, savamment grillée selon votre goût préféré, accompagnée de frites, de salade et onion rings.
+ Sauce Roquefort 2.00
+ Beurre à l'ail 2.00

Burger Classique 15.00
Régalez-vous avec notre hamburger Angus de 150 g, niché dans un pain brioché toasté, accompagné d'une salade fraîche et croquante, de notre sauce pour hamburger et salade de chou de frites.

Cheeseburger au Bacon 18.50
Savourez-le dans un hamburger au bœuf Angus de 150 g, garni de bacon croustillant, de fromage fondu et de notre sauce pour hamburger, le tout niché dans un pain brioché grillé. Servi avec onion rings, salade de chou et des chips.

Pulled Porc Burger 15.50
Laissez-vous tenter par notre appétissant burger au porc effiloché BBQ, composé de porc tendre, cuit à feu doux et nappé de sauce barbecue fumée, le tout niché dans un petit pain moelleux. Servi avec des frites croustillantes et un côté rafraichissant de salade de chou crémeuse.

Halloumi Burger (v) 14.50
Savourez notre délicieux burger Halloumi, composé de fromage Halloumi grillé, de salade fraîche et de sauce à l'ail, servi avec des frites et de la salade de chou pour un délicieux plaisir végétarien. Veuillez noter qu'il n'y a pas de viande dans ce burger.

Wings de Poulet (8) et Frites 14.00

DU MONDE ENTIER

The Woolly's Poulet Tikka Masala 16.00
Savourez le Woolly's Special Chicken Curry inspiré de notre cuisine indienne préférée, un mélange de poulet tendre et d'épices aromatiques. Choisissez entre des frites ou du riz.

Curry Thaï Végétalien (v) 16.00
Délectez-vous de notre curry végétalien thaïlandais aromatique, débordant de légumes frais dans une sauce riche et d'épices pour une expérience irrésistible et savoureuse.

Chilli Con Carne 15.50
Notre copieux Chilli Con Carne, parfaitement complété par du riz moelleux, des chips tortilla croustillantes et une cuillerée de crème fraîche onctueuse. Un délicieux mélange de saveurs et de textures pour satisfaire vos papilles. Servi avec du riz.

(v) vegetarian

ALLERGIE ALIMENTAIRE?

Aucun problème!

Merci de nous faire part de votre allergie et de nous demander notre menu allergie.

